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Til: Politisk
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Emne: Re: Kollektivprisar
Vedlegg: 
Viser til innsendt spørsmål i går.

Eg ønskjer dette spørsmålet besvart til førstkommande møte i SAMMO (onsdag 04.11.)

Mvh

Arve Helle

29. okt. 2020 kl. 12:07 skrev Arve Helle <Arve.Helle@vlfk.no>:

Viser til muntleg spørsmål i møte i finansutvalet i dag og sender det med dette skriftleg:

Kan fylkesrådmannen legge fram ein oversikt over prisane på dei ulike reiseprodukta til
Skyss/Kringom dersom ein ikkje aukar prisane med meir enn prisvekst, prisen på
ordinære enkeltbillettar vert holdt til kr. 39 ,- og der midlar til reduserte billettprisar i
Byvekstavtalen er innarbeida? 

I tillegg ber ein fylkesrådmannen om å gjere greie for plan og tidspunkt for justering av
takstar knytta til innarbeida av midlane frå byvekstavtalen og prisjustering for 2021.

Mvh

Arve Helle


